
Protokół z zebrania wiejskiego sołectwa Kaczek 

Zebranie wiejskie odbyło się 7 marca 2023 r. o godzinie 17:00 w lokalu świetlicy wiejskiej w 

Kaczku.  

Na ogólną liczbę 72 stałych mieszkańców sołectwa w zebraniu wzięło udział 14 osób, a więc 

więcej niż 1/10 stałych mieszkańców. Zebranie odbyło się w I terminie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1.  

Ponadto w zebraniu udział brali: 

1) Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie – Tomasz Waruszewski 

2) Sołtys wsi Kaczek – Marian Hincman,  

3) Pracownicy Urzędu Gminy – Alina Ławicka 

4) Radny Gminy Zbigniew Podwojewski 

5) Radny Powiatu Nowomiejskiego – Jan Czapliński 

Porządek zebrania:  

1. Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2022 rok.  

3. Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy. 

4. Wnioski i zapytania.  

5. Zakończenie zebrania. 

 

Przebieg zebrania: 

Ad 1  

Zebranie otworzył i prowadził sołtys wsi Pan Marian Hincman. Przywitał zebranych i 

stwierdził ważność zebrania jak na wstępie protokołu. Przewodniczący zebrania przedstawił 

projekt porządku zebrania. Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad w związku 

z czym porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad 2  

Sołtys wsi Pan Marian Hincman  przedstawił sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady 

Sołeckiej wsi Kaczek za 2022 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2.  

 

Ad 3  

Głos zabrał Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie Tomasz Waruszewski. Podziękował 

Sołtysowi za sprawozdanie oraz za podejmowane działania.  Przywitał mieszkańców sołectwa 

Kaczek i podziękował za obecność.  

Na wstępie Wójt przybliżył istniejące obecnie zagrożenia tzn. wojna, covid, wirus grypy 

ptaków. Poinformował o liczbie zakażonych wirusem cowid na terenie Polski (ok. 120 tyś.) 

oraz o wystąpieniu pięciu ognisk grypy ptaków na terenie powiatu nowomiejskiego.  Pan Wójt 

zaprosił mieszkańców na uroczyste otwarcie Hali Targowej „Mój Rynek” w Bratianie.  

Ad 4 

1)Pytanie od mieszkanki w sprawie dalszego ciągu drogi asfaltowej w Kaczku. 



Wójt odpowiedział, iż droga jest ujęta w planie budowy dróg do roku 2025. Przypomniał 

mieszkańcom, iż remont istniejącej drogi asfaltowej odbył się w 2014 r. poinformował również, 

że budowa dróg jest dużą inwestycją a pozyskanie dofinansowania na krótkie odcinki jest 

trudne. 

2) Pytanie mieszkanki o „słabą” instalację w świetlicy w Kaczku – przy podłączeniu kilku 

urządzeń następuje przeciążenie instalacji.  

Wójt odpowiedział, że temat był analizowany po poprzednim zgłoszeniu tej sytuacji lecz 

uzyskał informacje, że nie ma możliwości zwiększenia mocy dla budynku na transformatorze. 

3) Powrót do pytania w sprawie drogi. 

Wójt odpowiedział, iż do czasu remontu i dalszej rozbudowy drogi na drogę zostanie 

nawieziony destrukt asfaltowy.  

4) Prośba mieszkańców o wykonanie zatoczki/mijanki w okolicy świetlicy wiejskiej z uwagi 

na zbyt wąski przejazd. 

Wójt odpowiedział, że temat zostanie przekazany do referatu drogowego do przeanalizowania. 

 

Ad 5  

Sołtys zakończył zebranie i podziękował za przybycie.  

 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

Protokołowała       Sołtys wsi Kaczek 

Alina Ławicka       Marian Hincman    


